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Informationsmöte med frågestund 
 

Då vi på ordinarie föreningsstämma 23 juni 2020 inte kan 

samlas som vi brukar så hoppas styrelsen att när lagar 

och regler möjliggör att vi säkert kan hålla en 

sammankomst så bjuder vi in er alla till detta. 

 

Styrelsen hoppas att detta kan ske under hösten men det 

finns inga garantier för det.  

 

När vi ses äter vi självklart en matbit också. 

 

Frågor som vi redan nu vet att vi ska beröra är: 

• Tak och fönsterrenoveringen 

• Gemensam el 

• Föreningens nya Gym 


